



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2025-03-13

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN
FYLLNADSSÖKANDE	FELICIA ANDERSTRÖM
FYLLNADSSÖKANDE	ALICE NORDQVIST

### §1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

### §2 Val av justerare

Jesper Unander väljs till justerare.

### §3 Adjungeringar

Felicia Anderström och Alice Nordqvist söker vakanta poster i Fabiola.

**Beslut:** Att välja in Felicia Anderström och Alice Nordqvist med närvaro och yttranderätt.

### §4 Fyllnadsval

Felicia går f23 är 20 år gammal men ska fylla 21 i år och har körkort, men inte med sig det hit. Hon söker Fabiola för att det är en viktig förening att ha på sektionen och att tjejerna på sektionen kan ha en gemenskap. Brudar och bärs hade hon velat ha igen och tycker att mottagningsarret där man målar koppar är trevligt. Hon har inte suttit i nånting innan.

Alice är 20 år gammal har B-körkort och går f23, hon söker fabiola för att hon vill fortsätta vara sektionsaktiv och tycker att Fabiola har trevliga arr. Hon gillar flexibiliteten i Fabiola, att man kan fokusera på ett få antal arr och göra de väldigt bra och tycker det är viktigt att fånga upp tjejer och icke-binära på sektionen. Hon är taggad på att ha någon slags utflykt, eller picknick i närheten. Hon har också funderat på att ha något mer sportigt arr, typ klättring.

**Beslut:** Att välja in Felicia Anderström och Alice Nordqvist som ledamöter i Fabiola.

### §5 Runda bordet

#### §5.1 Kärnstyret

Alexander: Har inte gjort jättemycket i veckan. Hade i måndags möte med nollk, Veronica och Kåren om phaddergruppssystemet som styret nu lämnar över till nollk.

Marcus: Snackade lite med Veronica om inspektör så om man vet någon bra professor eller liknande säg till kärnstyret. Har snackat med FIF om att boka lokaler kommunalt men det är lite oklart.

Elin E: OSA ronder, har haft möte med de från F och TM som ska gå med. Behöver någon mer F:are bara.

Elin G: Varit hemma och sjuk så inte gjort något särskilt.

Elias: Inte gjort så mycket, stressad över tentor.  
Jakob: Skickat nyhetsbrev.

#### §5.2 DP

Stressade inför tentor och förbereder sig för en jobbig period efter tentorna, HR, pubbrunda och Hells kitchen under samma vecka.

#### §5.3 F6

Stressade över att serveringstillståndet inte kommit in än. Det var gasqueråd igår, CM blir den 22 april, många anmälda puffar till ET-raajj.

#### §5.4 FnollK

Stressade över tentor, har fått gasquetider inför mottagningen, ska få till bokningar på de större grejerna och jobbar med phaddervår.

#### §5.5 FARM

Stressade över skolan, va på utbildning med styret i helgen, den var givande.

### §6 Verksamhetsplan FARM

Det har ändrat efter det som sa på senaste mötet.

**Beslut:** Att godkänna FARMs verksamhetsplan för 2025.

### §7 Aspbudget Foc

De har skickat in sin aspbudget. Elias tycker den verkar rimlig, det är inte jättedyrt men lite oklart vad pengar ska gå till och om aspar ska betala något. Nicco är inte här så han kan inte svara på frågor. Vi tar upp det igen nästa möte när han är här.

### §8 Arbetskläder Foton

Foton vill köpa arbetskläder och har skickat och frågat om hängslebyxorna de vill ha är okej att köpa. 600 kronor är max per person och hängslena de har skickat kostar 521 kronor, och vi tycker att allt övrigt ser bra ut också.

**Beslut:** Att godkänna arbetsbyxorna som Foton vill ha.

### §9 Finform tentaresultat

Finform vill samla in resultat från sektionens aktiva de senaste fem åren och publicera statistiken från detta. Alla kan begära ut tentaresultat från Ladok så frågan är om vi ser någon stor nackdel eller om det kan vara olämpligt. De vill jämföra resultat innan, under och efter man var aktiv i sektionen. Vi tror att många kan bli obekväma av att Finform går in och kollar på deras resultat. Finform är inte granskande, vi tänker att man kanske kan skicka ut i aktiva grupper och fråga om man vill vara med eller inte i detta. Det känns också fel att vi ska säga vad de får och inte får trycka. Elias tror att det räcker om man säger att det är en dum idé och att de borde tänka en extra gång. De behöver veta när man började, när man satt och när man slutade va aktiv, det är mycket jobb. Vi funderar om Finform kan göra det anonymt, varje år är det cirka femtio sektionensaktiva men de kommer att titta på kommittéer. Kan det påverka söktrycket om det som framkommer inte är positiva saker, samtidigt är det redan allmänt känt att betyg och skolan inte har en positiv gradient för många när de sitter i något. Några av oss kanske kan ha ett möte med dem och stämma av hur de ska göra så att det blir på ett respektfullt sätt.

### §10 Valberedningsprocessen

Lo har dubbelkollat i valberedningsprocesser och reservationer där det står att man inte måste ta upp det med personen, detta gäller fall som är incidenter. Det kan ses som problematiskt att det kan komma fram vem som lämnat in reservationen när den sökande får svara på den. Detta kan få personer att inte skicka in reservationer då de kan ge konsekvenser för dem också. Man kan be om slutan hantering om incident men i valberedningsprocessen är det mer öppet. Om något incidenthanteras slutet så kan det sägas till valb att en person inte är lämplig. Vi vill inte blanda oss i valberedningsprocessen för mycket men om man inte vill att något kommer fram måste det incident hanteras slutet.

Om personen som fått en reservation mot sig inte får svara på det, hur tungt ska valb bedöma reservationen, kan de kolla med typ arrande kommittéer om det händer på arr. När man lämnar in en reservation ska det vara tydligt att

den inte får ligga till grund för incidenter. Om det är incidenter som ligger till grund kan styrelsen neka nomineringar, möjligen att vi kan fråga vid incidenter som inte tas upp ifall man vill att det ska ligga till grund vid aspingar och inval och att incidenten därför kan tas upp senare. Om valb får in en reservation ska det skickas ut i förhand och tas upp på intervjun. Lo hör av sig till valb och snackar med dem om det och kollar om vi kan lägga en proposition om ändring ifall det kommer fram till det.

Vi väljer ofta in folk i klump, när vi gör det, hade man då vågat säga till om man anser att någon inte är lämplig. Generellt tror vi att man inte vågar/vill säga inför sektionensmötet om man tycker någon är olämplig. Problemet ligger i att inval sker på sektionensmötet, det bästa hade varit om allt sker via valb eller styrelsemöte med funktionärer där man ser vem som har kunskap inom ett område. Fyllnadsval tycker vi också kan vara svårt i fallen vi ska döma mellan två personer baserat på en tre minuters intervju. Optimalt hade det varit bättre att ha någon från föreningen/funktionärsposten på styrelsemötet för att representera föreningen.

## §11 Äskningar

FARM har äskat om pikétröjor med broderade namn, ekonomisk policy har ett tak på 250 per/person till kommittéerna. De hade ett monterevent med semlor där man hade kostym vilket kändes väldigt formellt. De såg att andra arbetsmarknadsgrupper hade pikéer och vill också ha det. De tycker det är fint att ha det broderat och vill därför inte trycka. Elias tror att om detta godkänns kommer nästa år också vilja ha det och då blir det inte bara ett undantag i år. Emma är inte säker på det för de senaste åren har inte haft replagg alls. Vi vet inte heller hur mycket man får ut av att ha det broderat istället för tryckt. Vi nekade Balngts flugor för att de ville köpa andra flugor än de som sektionen har, liknande borde samma gälla nu om FARM vill brodera istället för att använda sektionens tryckutrustning. Vi ser det mer som att vi borde kolla över ekonomiska policyn.

**Beslut:** Att neka FARMs äskning på 2880 kronor för broderade pikétröjor.

## §12 Övriga frågor

§12.1 *Högskolan har hårdare regler*

Högskolan har ändrat lite regler i uthyrning av deras lokaler så var noga med att städa efter arr för att de kommer vara hårdare med depositionen.

§12.2 *Panten*

DP har problem med panten, den drar till sig mycket bananflugor och DP har inte tid att panta så ofta som de borde panta den sedan finns också tre ställen som tar emot panten i Göteborg och det tar mycket tid för DP som måste ringa och kolla med alla hur många påsar de kan ta och sedan åka runt till de olika ställena. Det tar också mycket bränsle för helikoptern att åka runt, det blir ungefär två-fyra kassar i veckan beroende på vad det är för arr på helgerna. Vi tycker att det är rimligt att det istället ligger på DPs budget och att de får pengarna för panten i och med att de gör allt jobb. Viktor vill även att vi funderar på om det finns en annan plats att ha det än i korridoren. Han undrar om Marcus kan lyfta det med högskolan eller kåren om det går speciellt eftersom forskare har klagat på bananflugor. Marcus ska kolla med Siri. Elias pratar vidare med DP om hur de gör med pengarna från panten.

§12.3 *JämF och sektionsaktiva*

Lo kommer att diskutera efter tentorna hur JämF kan jobba med kommittéerna och vad de kan göra tillsammans så att JämF få mer att göra. Det kan vara öppet, att utveckla något på arr eller diskutera jämlikhet generellt. Tanken är att JämF mer ska utvärdera och tänka över vad som kan jobbas med på sektionen.

## §13 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign